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§ 7 
Effekter på förskola med anledning av minskad budget 2020 
Svar på skrivelse från (S)  

Stadsdelsnämndens beslut 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen.   

Ärendet 
Socialdemokraterna har skrivit till stadsdelsnämnden. De har skrivit om 
förskolan. Det står att barn ibland får åka långt för att komma till sin förskola. 
Det står också att förskolan har fått för lite pengar att använda under det här året. 
Socialdemokraterna vill ha svar på några frågor som handlar om det. Avdelning 
förskola har svarat på frågorna genom att beskriva hur de arbetar. 
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 
14 januari 2020. 
Dnr EÅV 2019/610.   

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Veronica Palm m.fl. (S) och Hassan Jama m.fl. (V) lämnade ett gemensamt 
särskilt uttalande: 
 
Vi, socialdemokraterna, vänsterpartiet och feministiskt initiativ, är fortsatt 
oroliga över vilka effekter den minskade budgeten har på förskolan. Vi undrar 
hur många procent av förskolebarnen som faktiskt får plats på den förskola 
vårdnadshavaren valt i första hand.  
 
Vi ser med spänning fram emot att få följa arbetet med handlingsplanen för 
förbättrad arbetssituation för barnskötare och förskollärare och hoppas 
resultatet kommer att leda till minskade sjukskrivningar och en bättre 
arbetsmiljö för personalen.  
 
Vi vill också uttrycka vår oro över att arbetet med rätt till heltid inte längre är 
prioriterat. 
 
Ersättaryttrande 
Ersättaren Lisa Palm (Fi) ställde sig bakom Socialdemokraternas och 
Vänsterpartiets särskilda uttalande. 


